
Oświadczenie złożone 

przez senatora Stanisława Gawłowskiego 

w dniu 6 lipca 2022 r. 

Oświadczenie skierowane do sekretarza stanu w Ministerstwie Finansów Bartosza Zbaraszczuka 

Szanowny Panie Ministrze! 

Zwracam się z prośbą o odpowiedź na następujące pytania. 

1. Ile węgla kamiennego zostało sprowadzone do Polski z Rosji, Kazachstanu i Ukrainy w roku 2020, 

2021 i do czasu inwazji Rosji na Ukrainę, tj. do 24 lutego 2022 r.? 

2. Ile węgla kamiennego zostało sprowadzone drogą morską do Polski przez porty w roku 2020, 2021 i do 

maja 2022 r.? 

Z poważaniem 

Stanisław Gawłowski 

senator RP 


